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1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom aan alle leden 

en een speciaal welkom aan de leden van verdiensten en de ereleden. 

De voorzitter verzoekt iedereen de presentielijst te tekenen. 

 

De voorzitter stelt voor de agenda te wijzigen d.m.v. het toevoegen van het punt 

‘bestuursverkiezing’ naar aanleiding van een ingezonden stuk van René Klein. 

 

De agenda wordt doorgenomen.  

Er wordt 1 minuut stil gestaan bij het overlijden van 6 leden: 

Johan Aalbers 

Gerard van Vuuren 

Rein Memelink 

Gerrit Veldboom 

Henk Dijkgraaf 

Alois Kuska 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Ingekomen stukken 

Af meldingen: Leon klein Tank, Marco ter Haar en Bryan van Leeuwen. 

René Klein stelt zich kandidaat als penningmeester. 

 

Enveloppe ontvangen openen bij agenda punt 2: 

Geacht bestuur van FC Winterswijk, 

 

Als afsluiter op deze ledenvergadering willen wij, het sportief succesvolle FC Winterswijk 7, 

met gepaste trots, maar vooral met een flinke dosis humor, jullie een bijzonder cadeau 

aanbieden. 

 

Noem het gerust een meesterwerk, een uiteenzetten van historische momenten, een 

verzameling van onschatbare waarde. Althans. Voor ons als FC Winterswijk 7. De glorieuze 

momenten van FC Winterswijk 7 met onder meer kampioenschappen en winst van de KNVB 

beker zijn samengevoegd tot een indrukwekkend geheel. Het is een exclusieve compilatie van 

de meest memorabele hoogtepunten van FC Winterswijk 7. En dat zijn er heel wat, zoals jullie 

weten. 

 

Alhoewel, wij vragen ons wel een beetje af of jullie wel weten dat er opnieuw een 

kampioenschap is behaald. Feit is dat wij wellicht wat op de feiten vooruit liepen toen wij op 

doelsaldo officieus kampioen worden. Officieel was het nog niet, maar gevierd werd het 

volop. En daar was ook alle reden voor, aangezien de enige concurrent voor een onmogelijke 

opgave stond. Zij moesten 8 goals maken in 20 minuten restant van een gestaakte wedstrijd. 

Wij hebben daar niet opgewacht en wilden niet op zo’n manier onze vierde prijs binnenhalen. 

 

Maar alsnog; een week later werden wij officieel kampioen en toen hebben we jullie als 

bestuur eigenlijk wel een beetje gemist. Best begrijpelijk in deze drukke tijden, wij beseffen 
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dat jullie als bestuur, een veeleisende taak hebben. Maar dat neemt niet 

weg dat we het jammer vinden jullie niet gezien of gehoord te hebben. 

 

Daarom doen we het bij dit derde kampioenschap eens andersom, wij, als kampioen, bieden 

het bestuur iets aan vanwege ons kampioenschap. 

 

Natuurlijk beseffen we dat wij niet de enige reden zijn waarom FC Winterswijk een topclub is. 

Ook willen we onszelf geen privileges toewijzen. Dus goed om te weten; een blijvende plek 

van dit cadeau in onze prachtige kantine is dat ook niet iets dat wij verwachten, want dan is 

het einde zoek. Daarom stellen we voor dat dit cadeau tot eind september een mooie plek 

krijgt in de kantine, daarna zullen wij als FC Winterswijk 7 er voor zorgen dat het netjes wordt 

weggehaald. 

 

Dus, beste bestuurders, neemt dit cadeau aan met een knipoog en een glimlach. 

 

Met sportieve groeten, 

 

FC Winterswijk 7 

 

 

AvdM: Onze excuses dat er niemand aanwezig is geweest. Het is voor ons op een gegeven 

moment ook niet te doen om altijd overal bij te zijn.  

Het bestuur pakt het gekregen cadeau uit. Een schitterende vitrinekast met daarin alle 

gewonnen prijzen door FC Winterswijk zondag 7.  

 

 

Mededelingen: 

- Vervanging Led scherm(en) 

- Sluiting complex 01-07-2024 t/m 04-08-2024 

- Nieuwe hoofd opleidingen – We hebben in januari in 2023 afscheid genomen van LtB. We 

hebben toen FM bereid gevonden om tot en met de zomerstop het over te nemen. FM heeft 

om de rust en de voortgang te bewaken ook voor seizoen 2023-2024 aan te stellen, na een 

evaluatie moment in december 2023 is besloten om niet met FM verder te gaan. We hebben 

gelukkig voor seizoen 2024-2025 Thom aan te kunnen stellen. Wij als bestuur zijn erg blij met 

zijn aanstelling. 

- Status Sportpark Jaspers – De gemeente is heel druk met het zoeken naar geld, wij hebben 

begin april met alle voetbalverenigingen bij elkaar gezeten op het gemeente kantoor. Zij 

moeten bezuinigen op sport, en als reactie daarop willen wij graag vervangingen van onze 

kunstgras velden. Voor seizoen 2024-2025 is er helaas niks meer mogelijk, maar voor de 

seizoenen daarna zijn wij druk in gesprek met de gemeente. 

- Commissie van beroep – Meer met elkaar in gesprek, extern advies en af en toe een stukje 

advies naar het bestuur toe. HJ we hebben net gezien dat er 6 mensen zijn overleden, één 

van hen zat ook in de commissie van beroep. We zijn nog maar met 2, dus het is goed dat er 

eentje bij komt.  

HJ: Wij zijn er graag als een klankbordgroep voor het bestuur. AvdM zo is het. 

MM: Wat zijn de kwalificaties hiervoor? 

AvdM: Komen wij op terug via de website. 
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Evenementen 17-06-2024 t/m 25-11-2024 

19-06-2024 + 20-06-2024 Colubris toernooi 

21-06-2024 Sponsoravond afsluiting seizoen 

22-06-2024 45+ toernooi 

29-06-2024 Rommelmarkt 

01-07-2024 t/m 04-08-2024 sluiting complex 

 

Missie en Visie 
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3. Verslag najaarsvergadering 

Notulen met initialen is vanuit de privacy wetgeving. 

Verder geen op- of aanmerkingen, goed gekeurd. Dank aan de secretaris. 

 

 

4. Begroting FC Winterswijk 2024-2025 (incl. contributievoorstel) 

De penningmeester laat de begroting voor seizoen 2024-2025 zien en ligt deze toe. 

JTS: wat is de terugverdien tijd van het extra LED scherm? 

JH: de precieze terugverdien tijd heb ik niet paraat. We hebben wel samen met de sponsorcommissie 

een goede businesscase neergelegd. En we hebben hier veel vertrouwen in. 

LO: We zitten qua sponsorruimte rondom het hoofdveld helemaal vol, en we hebben hier al een 

aantal toezeggingen voor. 

AJ: ik vind de opbrengsten van de acties en loterijen tegenvallen. 

JH: dit is de netto opbrengst, dus alle kosten zijn hier al vanaf.  

MM: vorig seizoen werd een negatieve begroting gepresenteerd. 

JH: de kantine opbrengsten zijn een stuk hoger dan begroot, dat speelt een grote rol.  

ER: is het nog vergeleken met de andere verenigingen in de regio? 

JH: voor dit seizoen niet gedaan, vorig jaar zaten wij al aan de bovenkant.  

Het bestuur stelt de vergadering voor de contributie voor het seizoen 2024-2025 niet te 

verhogen.  

De vergadering besluit de contributie niet te verhogen voor seizoen 2024-2025. 

 

5. Wijzigen statuten artikel 9 lid 3 

Het bestuurt stelt de vergadering voor de statuten te wijzigen. Te weten artikel 9 lid 3: 

Artikel 9 - Bestuur  

1. a. Het bestuur bestaat uit tenminste drie (3) meerderjarige personen die door de  

algemene vergadering uit de leden in functie worden benoemd.  

 b. Het bestuur bestaat in ieder geval uit een voorzitter, secretaris en  

penningmeester.  

2. a. Bestuursleden worden kandidaat gesteld door het bestuur of door tenminste  

vijf (5) leden.  

 b. Aan de kandidaatstelling kan het bindend karakter worden ontnomen door een  

met tenminste twee/derde van de uitgebrachte stemmen genomen besluit van  

de algemene vergadering waarin tenminste vijf en zeventig (75)  

leden/wettelijke vertegenwoordigers aanwezig zijn.  

3. Ieder bestuurslid wordt benoemd voor een periode van drie (3) jaar en treedt af  

volgens een door het bestuur op te maken rooster. Aftredende bestuursleden zijn  

terstond herbenoembaar. Wie in een tussentijdse vacature is benoemd, neemt op  

het rooster de plaats van zijn voorganger in.  

4. De voorzitter, secretaris en penningmeester worden in functie benoemd. In zijn  

eerste bestuursvergadering na een benoeming van bestuursleden, stelt het  

bestuur de functies en de taken van de overige bestuursleden vast en doet hiervan  

- hetzij in het clubblad, hetzij door plaatsing op de internetsite van de vereniging,  

hetzij door middel van een schriftelijke kennisgeving - mededeling aan alle leden.  

5. Bij de vervulling van hun taak richten de bestuurders zich naar het belang van de 

vereniging.  
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EL: Waarom naar 3 jaar? Wat is de onderbouwing?  

Avdm: 4 jaar is veel, en waar mogelijk willen wij toch als bestuur het jaar 

afmaken.  

AJ: dat is overal hetzelfde probleem. 

AvdM: klopt, zijn we druk doende mee.  

 

6. Bestuursverkiezing 

Jorrit Houwers heeft besloten tussentijds af te treden als penningmeester. 

Het bestuur stelt de vergadering voor René Klein in zijn plaats te benoemen en daarbij de 

termijn van Jorrit over te nemen. 

René Klein stelt zichzelf voor. 

De vergadering benoemd René Klein als nieuwe penningmeester van FC Winterswijk. 

 

De voorzitter dankt de penningmeester voor zijn inzet de afgelopen 3 jaar.  

 

7. Rondvraag 

ER: Vraag naar voorval bij SVZW. Moeten wij hier in de toekomst voor FC Winterswijk maatregelen 

voor treffen? 

AvdM: Wij hebben met SVZW contact gehad, zij zijn op eigen initiatief bij ons op gesprek geweest. 

Vertelt het verhaal van de SVZW voorzitter.  Voor wat betreft hier, ik verwacht niet het bij ons zo zal 

lopen.  Ik denk op dit moment, dat wij hier dit soort dingen niet hebben meegemaakt. Wij zijn met 

elkaar ook de vereniging, wij moeten daar met elkaar scherp op zijn. Het is jammer dat er op dit 

moment niet meer leden aanwezig zijn. Het kan niet zo zijn dat normen en waarden door een paar 

mensen hoog gehouden moeten worden.  

ER: je ziet heel duidelijk dat daar meer dan drank is geweest. Daar moeten wij wel heel scherp op 

zijn. 

AvdM: Alcohol en glaswerk niet langs het veld. Ondanks het keer op keer mensen aanspreken 

gebeurd het toch. 

Buiten de tribune/terras/kantine géén alcohol. We moeten het wel met z’n allen doen. Het is echt 

fantastisch hier ook zeker samen met de vrijwilligers. Uiteraard letten wij er op wat er gebeurd. Maar 

we moeten het echt samen doen. 

PJ: Ik wil even terugkomen op de velden, ik vraag mij af of het een wel overwogen beslissing is 

geweest om er zo veel rubber op te gooien? Wie heeft dat bedacht? 

AvdM: De gemeente heeft dat bedacht, ik ga nu uit van horen/zeggen. Wij hebben bij de gemeente 

ook aangegeven dat het iets is om je kapot voor te schamen. De huidige situatie is heel simpel: Bij 

Meddo is het goed  gekeurd. Bij Trias is het afgekeurd en bij ons zijn de velden goed gekeurd. Wij 

hebben gezegd, ook naar de gemeente toe: is allemaal leuk aan aardig, maar het geld is gereserveerd 

en aanwezig. Maar de gemeente zegt’ zolang het veld goed gekeurd wordt, gaan wij het niet 

vervangen’. Helaas kunnen wij het zelf niet versnellen op dit moment. In september volgen hier weer 

gespreken. 

GTK, korte verduidelijking: wij hebben toen wij het complex gebouwd is met de gemeente een 

document opgesteld waarin staat dat gemeente in verantwoordelijk is voor.  

AvdM: Hier zijn wij ons van bewust, alleen daar hebben wij geen bevoegdheid voor.  

EL: kunnen we met z’n allen nadenken dat de voordeur op wedstrijddagen bij het 1e elftal gesloten 

blijft zodat iedereen door de poort naar binnen gaat. 

AvdM: terecht punt nemen we mee. 
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JS: Ik wil nog even terugkomen op de wedstrijd SVZW. Ik wil wel zeggen dat het 

begon met vuurwerk van onze zijde. De wedstrijd werd stilgelegd. We kunnen we 

zeggen. Als er hier op het terras een feestje wordt gevierd, met muziek erbij. Ik vind 

het extreme geluid niet kunnen. 

AvdM: SVZW, reacties zijn niet gerechtvaardigd. Maar ik vind de reactie absurd en buiten proportie. 

Maar jij hebt wel gelijk. 

 

HH: Hoe staan jullie hier tegen vuurwerken? 

AvdM: Niet, zo’n fakkel maakt ons niet zo veel uit. Maar echt vuurwerk kan/mag niet.  

8. Sluiting 

20:59 De voorzitter sluit de vergadering 

Biertje van JH die afscheid neemt, hartelijk dank. 

 


